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Некоторые проблемы развития малого и среднего бизнеса в России: правовой и практический аспект
В представленной статье описываются некоторые проблемы, существующие в сфере развития малого и среднего 

бизнеса; анализируются специфические особенности статуса в предпринимательском и гражданском праве, вы-
являются основные проблемы и предлагаются наиболее рациональные пути их решения. Кроме того, предлагается 
ряд нововведений, которые требуется внести в законодательство.
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Some Problems of the Development of Small- and Medium-Sized Business in Russia: Legal and Practical Aspects
The presented article describes some of the problems that exist in the development of small and medium-sized businesses; 

the specific features of the status in business and civil law are analyzed, the main problems are identified and the most rational 
ways to solve them are proposed. In addition, a number of innovations are proposed that need to be introduced into the text 
of regulatory legal acts.
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